

Dagsorden til repræsentantskabsmøde nr. 9 (KKR9) afholdes d. 22/6 kl 16.15 i Kantine

AFBUD: Bedes sendes til noah.westh@fadl.dk hurtigst muligt.

TILSTEDE:

* = Skriftligt bilagsmateriale, se bilagsdokumentet.

FORSLAG TIL DAGSORDEN

1. Formalia

- a. **Valg af dirigent** (Simon S)
- b. **Valg af referent** (Charlotte)
- c. **Valg af SoMe ansvarlig** (Rasmus D)
- d. **Godkendelse af referat fra sidste repræsentantskabsmøder** (KKR5)*
- e. **Godkendelse af dagsordenen**

Begge godkendes efter ændringer.

2. Korte meddelelser forefindes indsendt

a. **FADL Københavns Kredsforeningen (KKF)**

Der skal ansættes ny receptionist og TR - det bliver godt.

Derudover skal der laves renovering af baghuset, indgang osv. Som bliver spændende.

Cheferne finder på nogle gode ting.

PUFF har henvendt sig til os og vi har nu fået stablet nogle møder på benene omkring studenterforskning i akademisk råd. Det bliver også super godt, og dejligt for os at få noget indflydelse.

i. **Arrangement og foredragsudvalget (AFU)**

Kandidatreception i går var rigtig hyggeligt, men der kom kun ca. 10.

DHL-stafetten er 1. fredag i september, hvor PanumRunners skal hjælpe os med at få styr på ting. Det bliver godt.

ii. Kursusudvalget

Succes med kurserne i denne uge - det bliver godt at være på fra starten af næste semester.

iii. PR udvalg

Går rigtigt godt. Der har været møde med Nikolaj, og han arbejder på at lægge lidt mere arbejde hos os i kbh.

Sarah er her hele juli, og vil gerne have noget at lave f.eks. videoer mm. for at have materiale klar til studiestart. Hun sender mails ud til dem som hun tænker er relevante! Derudover ros til folk som lægger ting på insta - det skaber et naturligt og interessant flow.

b. Tillidsrepræsentanterne (TR)

Ansøgningen lukkede i går, herefter ansætte ny ud fra de parametre som vi har fastlagt. Der bliver som udgangspunkt ansat 1 men evt. 2 hvis der er flere gode.

c. FADL København Vagtbureau (KVB)

Der laves god pr med vagttagere, og ikke med os, hvilket er nice.

Der er lavet en fokusgruppe hvor der snakkes om trivsel mm. De arbejder på at have mere fokus på trivsel og forbedring af strukturer, og er blevet gode til at inddrage deres egne medlemmer mm.

d. FADLs Hovedforeningen (HF)

i. Formandskabet (FS)

Der har været FS sommerseminar med kurs for LREP hvilket vi glæder os til. Det er det korte LREP som nok bliver dejligt overskueligt.

Der er ikke som udgangspunkt kigget så meget ind i struktur osv, men der er en generel målsætning om at gøre det mere reppervenligt.

ii. KKF's hovedbestyrelsesmedlemmer

24. augut, man kan sende punkter til Noah.

iii. OKU

1. Sygplejevikar/Ventilator gruppen (SVG)

Der er styr på sager, Odense tages hånd om.

2. Lægevikargruppen (LVG)

Der kommer tilbagebetaling, udregning af bodskrav osv. For estimeret ca. en halv million. Det bliver godt, der er møde efter sommerferien.

3. Universitetsansattes udvalg (UAG)

Der har været møde for nyligt med SUL for at planlægge møde op til OK24.

Der har været en sag på DTU på SUL siden som får penge tilbage, det er super. Der kommer rigtigt meget arbejde i efteråret, fordi vi bevidst har vagt at lægge arbejdet der. Det bliver godt alligevel.

iv. National Medlemsfordelsudvalg (nMFU)

Malou har været til møde med tryk, der er lidt dårlig stemning i tryk, fordi branden i vandløse nu begynder at koste mange penge.

På sigt vil vi forsøge at koble os sammen med lægeforeningens forsikring, så vi får samme ydelser, men de betaler lidt mere.

Men for nu er der styr på det.

v. Uddannelsespolitisk udvalg (UPU)

Der laves studieundersøgelse efter sommerferien, det går godt.

e. FADLs Forlag

Det går godt. Der er styr på ting.

Markedsundersøgelsen går meget godt.

Derudover er der åbnet diskussion om aktiesalg (salg af KKR-aktier til andre dele) hvor det nu tage op mhp. om fordelingen skal være bedre.

f. Andre

3. LREP i Kbh

Lrep i september (23.-24.) kan ikke blive holdt i september, grundet lokaler, så vi overvejer at rykke dette til Kbh i stedet. Det er det lille LREP, der er lagt program, Magnus har madplaner og vil gerne arrangere det med Noah. Men det er ikke mere arbejde for os som sådan.

Hvad tænker vi om dette?

Lyder fedt men vi vil gerne også evt. holde det i november (så vi ikke afgiver det "sjove" LREP).

Umiddelbart er der okay stemning for det og vi fastholder LREP i november!

4. Valg af 4 Suppleant til HB og Valg 3 Suppleant til BM/VBM

Morten er blevet læge og derfor skal der vælges nye suppleanter.

- Helena er ny medlem af hovedbestyrelsen, Rebecca ny 1 sup, Oscar ny 2 sup og Inbar ny 3 sup
- Johan er ny medlem af bestyrelsen, Simon W ny 1 sup og Simon S ny 2 sup

Kort præsentation ved Noah

Simon S stiller op, og bliver valgt ind i hovedbestyrelsen som 4. sup

Ida vælges som 3. sup til VB/VBM

5. Evaluering af kandidatreception

Afholdes 21/6

Der var 10-11 kandidater og en håndfuld reppere. Event er nemt at stille op og hyggeligt.

Det er et rigtigt hyggeligt arrangement at komme til som færdig, og der er god stemning. Det er super nice lige at møde folk som bliver færdige, men vi ved ikke helt hvad der har ændret sig ift. at der ikke rigtigt kommer folk.

CW: Måske kan det kombineres med pumpefesten på panum?

MT: Der er kommet færre og færre. Måske gøre det mere om pumpefest generelt, hvor vi f.eks. kun gør det en gang og brander det for både sommer og vinter osv.

AB: sidste gang der var mange var det ifm. tour de park, før corona. Men god ide med pumpefest. Evt. lad det overgå til AFU, så har de en finger på pulsen og det er en god ide.

6. Rusintro

Opdatering på proces, drøftelse af videre forløb.

NW: Vi havde et meget kort møde sidst, så vi skal finde på noget bedre for at få rekrutteret folk hen over sommeren.

Diskussion om afholdelsen.

Enighed om at vi lægger det efter Basisgruppebazar, et andet slags event. Det skal gerne være nemt og et som gentages så de studerende kender til det.

7. FADL X Pride

Præsentation af event

Ved Rasmus

Der kommer brunch i medicinerhuset, Jose og Rasmus har været til møde med dem, vi giver en 6k ish penge og nogle bobler og et banner, så går vi sammen med dem.

Vi vil gerne invitere vores medlemmer specifikt, så alle føler de kan komme.

Jose og Rasmus kan ikke være der på dagen, så vi mangler dog nogen til at bære selve banneret.

Det er den 19. august.

AB: Der er massere af Mikkeller øl, som gerne vil drikkes til det event.

8. Sag om ophavsret

Retningslinjerne for FADLs undervisere præciserer ikke brugen af materiale der er beskyttet af ophavsret der ikke er vores. Det er som sådan ikke vores juridiske ansvar hvis der skulle opstå en sag. Drøftelse af retningslinjer og evt. påbud.

Ved Noah

Mange af vores undervisere bruger materiale som de ikke har ophavsret til (eksamensopgaver mm.). Det er et etisk spørgsmål, og vi burde ikke komme i problemer men det er lidt træls hvis der skulle komme en sag ud af det.

Aspiri omskriver spørgsmål og vi ved ikke helt hvordan vi faktisk køber dem.

RD: Aspiri har fået lidt problemer med KU hvilket vi meget gerne ikke vil have. Derfor er et forslag om at de får at vide det skal ændre *eller* at vi bare tager chancen. Vi tror det koster ca 1000 kr for et ukendt antal spørgsmål. Der har ikke været tidligere

CW: Evt kan vi begynde at ændre nogle af spørgsmålene løbende også for at de studerende får mere læring (de kan jo selv løse spørgsmål der hjemme).

KR: samarbejde med forlaget lyder godt, men også god ide at kunne lave nogle nye opgaver. Lidt hyklerisk at vi har fokus på ikke at have ophavsret på bøger hvis vi selv også "snyder".

SS: Nye opgaver er nice også for at lave et udbud som er bedre/mere varieret).

NW: Forslag om at sende mail om at de ikke må bryde ophavsretten mm.

MG: Det er ikke rigtigt en sag. Men god ide at sige at de skal komme med deres eget materiale. Det er nice. OBS: på at dem som laver opgaven har ophavsret, så skal de bare gerne videregive det til de næste som underviser.

RD: meget arbejde at skulle lave et katalog. Der skal gives mere "forberedelsestid" måske generelt? Og så kan de gøre det der.

9. Kursustilbud til studerende der ikke er medlemmer

nMFU har fastlagt en linje for ikke at tilbyde medlemsfordele mod betaling til 'ikke-medlemmer'.

Bestyrelsen ønsker en drøftelse af KKF's holdning til tilbuddet af vores lokale tilbud til ikke medlemmer.

Præsentation af Noah og Peter

Umiddelbart har vi blandede holdninger til de fordele vores medlemmer.

nFMU har besluttet at man ikke kan købe kittelkort hvis ikke man er medlem.

Vi har i KKR selv besluttet at vi tager 500 kr for ikke-medlemmer til kurser men det synes Peter ikke er nok - og Noah er egentligt enig. (vs. 150 kr for medlemmer)

IS: de kurser vi har nu, der er det måske meget fint at holde det åbent for alle, særligt hvis vi får flere medlemmer af det.

AA: Medlemmer bør have fortrinsret og der bør være prisforskel.

MG: Hæve prisen for medlemmer! Kurser som er gode, får medlemmer til. Vores egne kurser er dyre lige nu, og de bør komme vores medlemmer til gode. Man bør ikke "bare" kunne betale sig fra det for at få kurset.

RV: Lige nu er det jo langt de fleste som er medlemmer som kan få dem.

NW: Kittelkort er ægte dyre at producere, og derfor bør det måske være en mere eksklusiv fordel.

MFL: Det er da succes hvis vi selv dækker flest pladser og så derefter kan vinde flere medlemmer ved at få folk med.

10. Sekretariatsbistand

Drøftelse af KKF's behov for sekretariatsbistand. Diskussion og beslutning af holdning mhp. Proces i hovedforeningen

Dette drøftes konstruktivt.

11. DHL

Præsentation af DHL

Ved Anna

Første september, det bliver sjovt og PanumRunners hjælper til.

12. Generalforsamling 2023

Generalforsamling 29/9.

Bestyrelsen og valgforordnede afvikler det faglige program.

Nedsættelse af arbejdsgruppe for socialt program på aftenen

Vi mangler lidt et socialt arrangement som skal ske på dagen, men hvem vil mere hjælpe til?

RV: Revy, fagligt, fadøl virker supergodt, lad os gøre det igen.

Stemmes for dette enstemmigt.

CW: Evt. kan man laven en gimick ud af at revy er "mens vi tæller stemmerne".

Arbejdsgruppe: Noah (BV), Gibson, Rasmus, Ida og Inbar (som indkalder)

13. Dagordenspunkter til Hovedbestyrelsesmøde

Formøde ikke afholdt endnu. Punkter modtages på KKR eller på
noah.westh@fadl.dk

14. Støtteansøgning

Ingen indkomne

Der resterer 23473 kroner af støttepuljen.

Noah: Der er måske flere penge nu hvor folk sender kvitteringer tilbage. Det viser at vores beslutningspapir virker og er godt.

15. Mødekalender 22-23*

Til orientering findes mødekalenderen i bilag

16. Snackansvarlige til næste møde

Simon og Rasmus D og Rasmus V

17. Eventuelt

Dagens program afsluttes med grill og hygge

Med venlig hilsen

Noah Nøhr Hjorth Westh

Kredsformand, FADL København